
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Kobylí 

č. (4/2023) 

Datum: 22. 11. 2023 v 17:00 hodin 

Místo konání: jazyková učebna školy 

Přítomni: Petr Horáček, Alice Vajbarová, Alena Hochová, Marie Ondrušová, Eva Kulíšková, Jana Lovečková, 

Pavlína Mikulicová, Jana Šebestová, Ludmila Varmužová 

Host: Vlastimil Janda 

 

Program: 1. Zahájení 

                  2. Schválení programu, jmenování zapisovatele 

                  3. Seznámení s výroční zprávou školy pro rok 2022/23 a její schválení 

                  4. Informace o jednodenní stávce konané 27.11.2023 

                  5. Změny ve Školním vzdělávacím programu (ŠVP)                 

                  6. Různé 

                  7. Závěr          

Průběh jednání: 

1. Předsedkyně školské rady Jana Lovečková zahájila zasedání školské rady      

    

2. Školská rada schválila předložený program bez připomínek, zapisovatelem byl jmenován Petr Horáček 

UŠR01/04/2023 Školská rada schválila program jednání školské rady. 

 

3. Školská rada byla seznámena s obsahem výroční zprávy školy pro rok 2022/23.  

        UŠR02/04/2023 Školská rada schválila výroční zprávu školy za rok 2022/23. 

4. ŘŠ Vlastimil Janda seznámil školskou radu o konání jednodenní stávky ve školách konané 27.11.2023 a 

vysvětlil důvody, které vedly k vyhlášení této stávky. 

 

5. Informace o činnosti školy. 

Alena Hochová seznámila přítomné o úpravách ŠVP hlavně o výuce a obsahu nové Informatiky, která se 

od letošního roku nově vyučuje ve 4. třídě. ŘŠ Vlastimil Janda informoval, že od příštího roku bude 

Informatika nově vyučována i na celém druhém stupni. 

              Ředitel školy informoval o zavedení Anglického jazyka pro žáky 2. třídy 

 

 

 



6. Různé: 

Ředitel školy Vlastimil Janda seznámil přítomné o podané žádosti o dotaci na MAS Hustopeče, ve které 

žádáme o vybavení a stavební úpravy polytechnické výchovy (kuchyňky a dílny). 

 

Od 1. 11. 2023 nastoupila do pedagogického sboru paní PhDr. Marta Pešová na pozici školního 

psychologa. Bude žákům k dispozici každou středu a čtvrtek. 

 

 Petr Horáček seznámil školskou radu s návrhem na pořízení automatu s výrobky zdravé výživy od firmy      

 Happysnack 

 Zástupkyně Jana Lovečková informovala o opravách školy konaných o letních prázdninách – vybavení 

novou technikou v učebně hudební výchovy, nová podlaha ve výdejně obědů, dále připomněla 

nevhodnost požívání energetických nápojů žáky a jejich nevhodné účinky na mladý organismus, bude to 

také tématem třídních schůzek. 

 

7. Předseda školské rady ukončil zasedání. 

 

Přílohy : 

Prezenční listina 

Výroční zpráva školy pro rok 2022/23 

Zapsal: Petr Horáček                                                                    Ověřil: Jana Lovečková, předseda školské rady 

 

 

 

 

               

 

 

                                                                                                                                                                                                                           

                                                                                            


